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Huldenberg in cijfers
De Huldenbergse inkomsten en uitgaven liggen mooi in balans.

We zijn ondertussen met meer dan 10.000 inwoners op 
onze 40 km2.  Daarmee wonen we met 251 per km2, da’s 
een pak minder dan het gemiddelde van Vlaams-Brabant 
met een bevolkingsdichtheid van 555 inw/km2.

3079 gezinnen zijn eigenaar van een woning, 858 
huren die. Cijfers waar we trachten rekening mee te 
houden in ons beleid, gezien de kost van een 
woning in Huldenberg. We willen jullie in deze 
Burgerkrant niet met cijfers om de oren slaan, maar 
jullie even op de hoogte houden, wat er zoal met 
jullie centen gebeurt. In Huldenberg geven we +/- 
1820 euro/inw uit. Het provinciaal gemiddelde is 
2180. Daartegenover staan de ontvangsten en deze 
bedragen 1830/inw. Het financieel evenwicht 
wordt uiteraard bewaakt en levert ons een 
positieve autofinancieringsmarge. De grote 

slokkoppen in ons budget zijn vaste uitgaven of de 
werkingskosten. De helft van het budget gaat naar 
onze algemene werkingskosten voor materiaal, 
personeel, energie, onderwijs etc. De bijdrage voor 
de politiezone bedraagt om en bij het miljoen. De 
brandweer van haar kant kost ons ongeveer 
400.000 euro. De sociale dienst klaart het met een 
900.000 euro. Daarnaast zijn er de investeringen, 
maar die merkten jullie: nieuwe scholen, nieuwe 
bib, nieuwe wegen en fietspaden, overal 
zonnepanelen en noem maar op. In elk geval weet 
dat we zuinig  omspringen met de centen en dat we 

de uitstaande leningen veruit kunnen afbetalen.  
Bovendien zijn we kampioen door 4,5 miljoen 
Vlaaamse subsidies binnen te halen (2022).

Problemen aanpakken 
en oplossen. p. 4 en 5
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Een jaar of tien geleden 
maakten we tabula rasa en 
startten we met de dorpsraad 
van Ottenburg een nieuw 
traject. Door de inspanningen 
van Ottopia, het lokale bestuur 
en de Vlaamse Bouwmeester 
kunnen we weldra gaan 
finaliseren.

Mooiste dorp 
van de wereld

Participatiemoment in de Sint-Niklaaskerk

De ambitie is niet min als je naar het mooiste dorp 
van de wereld streeft. De doelstellingen zijn 
duidelijk, de opdracht voor het ontwerpteam klaar 
omschreven en dan kan je met een ruk vooruit. 
Terwijl deze krant ter perse gaat, consulteren we 
terug de Ottenburgenaar naar een definitievere 
vorm van ontwerp. Als we met deze algemene 
principes verder kunnen, kan er gefaseerd 
begonnen worden met het zichtbaar maken van 
"de leefbuurt" in het centrum van Ottenburg. De 

uitdagingen zijn het centrum veilig te verbinden 
met de school, het centrum autoluw te maken en 
rond het ankerpunt  de Linde moet de zachte 
weggebruiker alle prioriteit krijgen. De 
Leuvensebaan dient aangepakt te worden om het 
verkeer beter te begeleiden.  Zichten naar de open 
ruimte zoals bijvoorbeeld de pastorietuin worden 
versterkt. We zoeken oplossingen voor het turnen 
van de leerlingen van de Letterboom, een veilige 
heim voor de Chiro, een ontmoetingsplaats, 
ruimte voor kunstenaars en kleine bijeenkomsten. 
Dit is een selectie van de gemeenschappelijke 
noden, maar daarnaast zijn er ook de nieuwe 
woonnoden voor ouderen, jongeren en de  opvang 
voor de allerkleinsten. 

Maar nogmaals, hiermee komen we terug naar de 
Ottenburgenaar tijdens een nieuw 
participatiemoment in De Linde. Dan is het 
ontwerpbureau 1010 uit Brussel aan zet om de 
plannen concreter uit werken.  Het enthousiasme 
bij de leden van Ottopia  werkt  zodanig  
aanstekelijk dat alle betrokken partijen hard aan de 
kar trekken. Dat onze inzet geapprecieerd wordt, 
verklaart de uitnodiging  om dit Leef-
buurtenproject uit de doeken te doen tijdens het 
congres "Open Ruimten" te Antwerpen.  

Bij het opmaken van mijn tekst realiseerde ik 
me pas echt dat de tijd vliegt, volgend jaar 
rond deze tijd zitten we weer volop in 
verkiezingsmodus.  Je leest het nu reeds wat 
partijen doen om de kiezer te overtuigen. 
Peilingen, media, drukkingsgroepen gaan 
hier maar al te gretig op in, wel voor mij ligt dit 
net iets anders. Mijn slogan, toen ik 23 jaar 
geleden in de politiek stapte, was “zeg wat je 
doet en doe wat je zegt”. Verder was het 
“krachtig doorgaan”, deze slogans zou ik 
vandaag de dag zeker terug willen opnemen. 
Negativisme en mensen tegen elkaar 
opzetten is niet aan mij besteed. Klagen en 
negatief zijn heeft nog nooit iets verbeterd, 
hier koop je niets mee. Ik ben eerder een 
optimist en hou het liever bij het opnemen 
van verantwoordelijkheid en samen bouwen 
met wie wil aan de toekomst van onze 
gemeente!

Als voorzitter van Open Vld Huldenberg, wil 
ik verder mijn schouders zetten onder een 
ploeg die er voluit voor wil gaan, de 
fundamenten zijn reeds stevig gebouwd en 
hier gaan we mee verder. Iedereen is welkom 
om een positieve noot aan ons nieuwe 
beleidsplan toe te voegen. Uiteraard wil ik al 
onze leden, sympathisanten, medewerkers, 
bestuur, mandatarissen van harte danken 
voor hun geleverde werk voor de lokale partij 
en de gemeente. Tot slot, wens ik jullie allen 
een prettig welverdiend verlof en gezien de 
tal van activiteiten de komende maanden in 
Huldenberg, zullen we zeker de kans hebben 
om elkaar te ontmoeten.
Met liberale groet,

Philippe Vervoort

Philippe 
Vervoort

Danny 
Vangoidtsenhoven

Onze 
toekomst
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De Brabantse Wouden

Open Vld heeft samen met het gemeentebestuur beslist om in dit 
project te stappen. We zijn ervan overtuigd dat er veel troeven 
inzitten, zowel voor de natuur als voor onze inwoners. Het wordt 
waarschijnlijk het grootste project van de eeuw in Vlaams-Brabant.

Danny 
Vangoidtsenhoven

De Brabantse Wouden (BW) hebben als doel om 
het Hallerbos en het Meerdaalwoud met elkaar te 
verbinden. Het gaat vanzelfsprekend niet over een 
groot bos of woud, maar wel om natuurkernen die 
door bijkomende natuurzones of door 
natuurverbindingen gehecht worden. Momenteel 
is het masterplan klaar en dient het ingediend bij 
Vlaanderen om geselecteerd te worden als één van 
de Nationale Parken. De troeven van de BW zijn de 
oeroude bossen met haar kilometers holle wegen. 
De belangrijkste eigenschappen in Huldenberg zijn 
de valleien van IJse, Laan en Dijle. Deze vormen een 
belangrijke verbinding tussen de bestaande 
bossen. Daarnaast zijn er onze twee 
natuurreservaten, De Doode Bemde en het 
Grootbroek en de landbouwgebieden op en tussen 
onze plateaus. Door onze ligging tussen Waver, 
Brussel en Leuven liggen we ook toeristisch zeer 
interessant. We rekenen erop dat dit nog meer 
welvaart naar onze gemeente brengt. De 
toegangspoorten in Huldenberg zullen tegelijk ook 
attractiepolen zijn voor de Huldenbergenaar. Maar 
het is niet allemaal zonneschijn, want er heerst 
ongerustheid bij onze landbouwers. Waarschijnlijk 
lag de aankoopstrategie van het Agentschap 
Natuur en Bos aan de basis voor de onrust bij de 
landbouw voor dit natuurproject. In elk geval heeft 

door ons aandringen en dat van nog wat andere 
gemeentebesturen, de landbouwkamer van de 
provincie de kans gekregen om mee te schrijven 
aan het masterplan. Dit neemt al veel ongerustheid 
weg en biedt het bovenop toekomstgaranties voor 

Stockembos, holle weg.

De Brabantse 
Wouden brengen 
evenwicht tussen 

natuur en landbouw 
in Huldenberg.

De vzw Mobiel verzorgt in Huldenberg het 
transport voor rolstoelgebruikers en hun 
begeleiders. Sinds 2017 betaalt Huldenberg 
hiervoor een bijdrage van 0,19 euro per inwoner. Dit 
komt neer op ongeveer 1900 euro per jaar. Anno 
2022 vervoerde de vzw Mobiel in Huldenberg 735 
personen met een rolstoel, goed voor meer dan 
10.000 km. De vzw wil het recht op mobiliteit voor 
iedereen waarmaken en bewijst dat door de 
aangehaalde cijfers. Ze zijn veruit de enige die 
aangepast vervoer tegen betaalbare prijzen 
aanbieden in onze gemeente. Door de toenemende 

werkingskosten, de loonkosten die stijgen, het tijdig 
vervangen van de vloot en de toegenomen 
brandstofprijzen; kregen we de vraag van de 
directeur of we bereid zijn onze bijdrage aan te 
passen. Gezien deze prijzen nooit werden 
geïndexeerd en we deze dienst belangrijk vinden 
voor tal van Huldenbergenaren besliste de OCMW 
raad om de bijdrage te verhogen tot 0,30 euro per 
inwoner. Onze voorzitter van het OCMW, Greta 
Veeckmans, is zeer tevreden met de nieuwe 
overeenkomst en benadrukt dat we  er met Open 
Vld  voor alle Huldenbergenaren staan.

Nieuwe bijdrage voor vzw Mobiel

Greta Veeckmans, voorzitter OCMW

de actieve landbouwfamilies. Een mooi verhaal waar 
we graag aan meewerken, maar waar we ook 
nauwlettend de belangen van de Huldenbergenaar 
en haar landbouwsector zullen opvolgen. "Een 
commissie met alle politiek verantwoordelijken is 
een piste om alles nauw op te volgen" aldus 
burgemeester Danny Vangoidtsenhoven.



Problemen aanpakken en oplossen
Dat is wat liberalen in zowel de Vlaamse als federale 
regering deden de voorbije maanden. Op federaal 
niveau zetten we ons land budgettair weer op de rails, 
verzekeren we de toegang tot cash geld en pakken 
we de asielcrisis aan. Op Vlaams niveau brengen 
we groene energie van op zee naar het binnenland, 
schrappen we de vaste benoemingen bij ambtenaren 
en konden we als liberalen een stilstand van onze 
Vlaamse economie vermijden.  
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Het Ventilusakkoord van de Vlaamse regering brengt duurzame, Bel-
gische energie van op zee naar het binnenland. “Met Ventilus kiezen 
we voor een duurzame toekomst en zijn we niet meer afhankelijk van 
de dictators die gas en olie leveren”, zegt minister Bart Somers. “Er 
wordt op zee voldoende energie geproduceerd om in het energiever-
bruik van elk Belgisch huishouden te voorzien”, aldus minister Lydia 
Peeters.  

Minister Bart Somers maakt ook komaf met de levenslange benoemin-
gen van ambtenaren. Het historisch akkoord werkt de verouderde sta-
tuten weg en zorgt ervoor dat iedereen loon naar werken krijgt. Zo cre-
eren we een eerlijk, liberaal beleid waarbij elke werknemer gelijk wordt 
behandeld en maken we de Vlaamse overheid moderner en wendbaar-
der.  

Dankzij een nieuwe inspanning van de regering-De Croo besparen we 1,75 miljard euro. We doen dat 
onder meer door de multinationals een faire bijdrage te laten betalen. We zetten zo een belangrijke 
stap richting een gezondere begroting. Maar het werk is nog verre van af. “Tijdens de twee grote cri-
sissen hebben we onze mensen en bedrijven beschermd. Met deze begrotingscontrole zetten we 
een belangrijke stap om de rekening terug op orde te zetten”, zegt premier Alexander De Croo. 
“Nu moeten we verder hervormen om werken meer te laten lonen. In onze pensioenen en onze fis-
caliteit.”  

Een belangrijke stap 
richting betere begroting

Meer duurzame energie, 
minder vaste benoemingen
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Dankzij onze liberale voorstellen kwam de Vlaamse regering 
tot een akkoord in het stikstofdossier. Dat zorgt voor zekerheid 
voor de boeren, de gezinnen én onze economie. Viceminister-
president Bart Somers en minister Lydia Peeters konden 
zo een vergunningsstop afwenden. “We bieden perspectief aan 
de boeren en we geven de jonge boeren een toekomst. Onze 
bedrijven hebben weer rechtszekerheid én we beschermen 
onze natuur.” 

Liberaal verstand 
vermijdt Vlaamse 
stilstand

Dankzij onze liberale voorstellen kwam de Vlaamse re-
gering tot een akkoord in het stikstofdossier. Dat zorgt 
voor zekerheid voor de boeren, de gezinnen én onze 
economie. Viceminister-president Bart Somers en 
minister Lydia Peeters konden zo een vergunnings-
stop afwenden. “We bieden perspectief aan de boeren 
en we geven de jonge boeren een toekomst. Onze bedrij-
ven hebben weer rechtszekerheid én we beschermen 
onze natuur.” 

We pakken 
de asielcrisis aan

Staatssecretaris Alexia Bertrand en de financiële sec-
tor bereikten een akkoord over bankautomaten. Dat ak-
koord zorgt ervoor dat elke burger in zijn eigen dorp geld 
kan afhalen. Zo blijft cash geld een basisrecht. Geld afha-
len kan hierdoor de hele dag én gratis. “Een bankautomaat 
in elk dorp wordt de norm. We zorgen voor 207 nieuwe 
geldautomaten waar je op élk moment van de dag geld 
kan afhalen én storten. Een basis-
recht voor burgers en onder-
nemers”, zegt staatssecre-
taris Bertrand. 

Een bankautomaat 
in elke gemeente
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Onze oude voetbalvelden 
voldoen niet meer om aan 
onze inwoners een degelijk 
sportaanbod te bieden. De 
site in de E. Gilisstraat kan 
niet worden uitgebreid en 
de gespreide locatie met 
het veld te Ottenburg zijn 
onwerkbaar voor de vele 
vrijwilligers die zich 
inzetten voor onder meer 
het voetbal. De 600 leden 
snakken naar een degelijke 
locatie.

Buitensportcomplex

De "Vlamoven"

zoeken naar een geschikte locatie voor 
sportbeoefening is complex in onze gemeente. Zo 
zijn er niet alleen vele zones die te hellend liggen 
voor sport, maar zijn er ook heel wat (Europees) 
beschermde gebieden. 
Daarnaast hebben we onze woonlinten en -centra 
en de waardevolle agrarische zones. Het 
locatieonderzoek kwam uit op de site “Vlamoven”. 
Gelegen tussen de Nijvelsebaan en de Zavelstraat. 
Deze zone draagt bovendien de voorkeur uit van 
Vlaanderen omdat ze nauw aansluit bij het 
centrum van Huldenberg. De site is verder zeer 
vlak en ligt ongeveer centraal in de gemeente 
langsheen twee belangrijke verbindingswegen. Dit 
betekent dat het terrein het best te bereiken is 
voor iedere Huldenbergenaar. Uiteraard staan er 
naast deze voormalige steenbakkerijsite ook 
woningen. 

De gemeenteraad keurde deze locatie unaniem 
goed, maar begrijpt de bezorgdheden van de 
omwonenden. Er is vooral de angst voor overlast 
en dat zowel op het vlak van lawaai, verlichting en 
mobiliteit. Er bereikten ons een petitie tegen deze 
site en een hele resem bezwaren tijdens de 
lopende procedure RUP (procedure voor het 
wijzigen van de bestemming van de percelen van 
landbouw naar openbaar nut). Het gebiedt ons 
ook te vermelden dat we eveneens een petitie 
ontvingen van voorstanders van deze locatie. Het 
gemeentebestuur heeft uiteraard de wens om een 
ontwerp te maken die met deze bekommernissen 
maximaal rekening houdt. Daarvoor zal er zeker 
geopteerd worden voor het vermijden van 
sluipverkeer, het optrekken van natuurlijke groene 
geluidsbermen en de nieuwste lichttechniek. Maar 

voor we zover zijn moeten we stap voor stap de 
procedures volgen die noodzakelijk zijn voor dit 
project. We roepen op om samen te zitten en 
zoveel mogelijk de weg van het overleg te volgen. 
Alleen via deze weg komt er een mooie site die zelfs 
een bijdrage kan zijn tot verfraaiing van de 
(leef )buurt. Een site waar niet alleen jonge 
sporters op zitten te wachten. In elk geval zal Open 
Vld Huldenberg samen met Groen en de andere 
gemeenteraadsfracties streven naar een 
moderne site  in symbiose met de buurt.

Kleuters sporten op het voetbalveld

Een geschiedenis 
van steenbakken 

naar sport?
Al geruime tijd gaf het gemeentebestuur opdracht 
om naar een locatie te zoeken voor een nieuw 
sportcomplex. Heel in het begin, voor de 
regiovorming decretaal in voege kwam, was dit nog 
een locatie voor sport, een containerpark en een 
gemeentelijke loods. Door het toevoegen van 
Overijse en Hoeilaart aan onze regio verschoof de 
locatie voor een containerpark uit Huldenberg. De 
locatiezoektocht werd dan herleid naar louter 
sport. Dat we ook nog een gemeentelijke loods 
willen bouwen staat buiten kijf, gezien we 
momenteel op drie locaties gehuisvest zijn. 
Bovendien doen we dit in centrale woonzone. Het 
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After work van Jong Vld #3040

Drie jaar geleden zijn we van 
start gegaan met een 
intergemeentelijke samen-
werking rond cultuur en vrijetijd 
en zo ontstond de IGS Vrijetijdsregio Druivenstreek. 
Samen met Bertem, Hoeilaart, Overijse, Tervuren en 
vzw De Rand bundelen we de krachten én het 
vrijetijdsaanbod uit de Druivenstreek. Onze schepen 
voor cultuur, Kamil Muyldermans, trekt als voorzitter 
van de IGS  dit project. Vanuit Vlaanderen krijgen we 
80.000 euro per jaar financiële ondersteuning voor 

dit project. 
De eerste vruchten worden nu geplukt met de 
éénmaking van de bibliotheken en 
gemeenschappelijke uitleendienst, de uitrol van een 
UITpas Druivenstreek, netwerkevents voor 
vrijetijdsdiensten en vrijwilligers, ‘Jazz met Pit’, 
projectsubsidies voor G-sporten en één 
cultuurbrochure voor alle culturele centra in de 
Druivenstreek.
In september zal voor het eerst vanuit deze IGS de 
Gordel georganiseerd worden met lokale wandel-, 
fiets- en zelfs gravellussen over de 5 gemeenten van 
de Druivenstreek.

Extra parking voor Neerijse

Kamil Muyldermans in de Kapelweg

Jan 
Vanderlinden
Bestuurslid
j.i.j.vdln@telenet.be 
0476 66 56 20

Uitgave van Open Vld, Melsensstraat 34, 
1000 Brussel - V.U.: Egbert Lachaert
CONTACT: Tel. 02 549 00 20
COORDINATIE: ilde.cogen@openvld.be
FOTOGRAFIE: © Belgaimage.be, © Shutterstock.com
V.U. LOKAAL :  Danny Vangoidtsenhoven
A. Goossensstraat 23, 3040 Huldenberg 

Rita
Vanmeerbeek
Bestuurslid, BCSD 
raadslid
riwo@telenet.be
0479 48 74 71

Francois
Berckmans
Bestuurslid 
francois.berckmans@ 
telenet.be
0478 27 36 87

Yves L'Orfèvre
Bestuurslid
postman2012@
telenet.be
0477 29 65 92

Philippe Gregoir
Bestuurslid
philippe gregoir@
telenet.be
0475 52 18 81

Gunther Debois
Bestuurslid
Leenbeheer
gunther_debois@
hotmail.com
0495 93 22 03

Guy Platton
Bestuurslid

Rudy
Vanlinthout
Fractieleider BCSD , 
Bestuurslid, 
Ledenbeheer 
0477 65 45 18

Greta
Veeckmans
OCMW-voorzitter
greta.veeckmans
@huldenberg.be
0477 26 28 72

Katia della Faille
Fractieleider
gemeenteraad,
bestuurslid
kadel@telenet.be
0495 53 01 53

Onze technische dienst creëerde extra parkeerplaatsen 
langsheen de Kapelweg. Bovendien komt er een nieuwe parking op 
het perceel van het gesloopte huis in de Dorpstraat. Geen 
overbodige luxe, herinner je de chaos door de talrijke toestroom 
van wandelaars in ons mooie dorp en haar Doode Bemde. Er 
komen nog wat mogelijkheden bij vanaf de werken aan de nieuwe 
N253. In elk geval blijft het centrum gespaard, wordt de 90° bocht 
wat afgezwakt en is de doorsteek niet nodig. Momenteel loopt 
overleg tussen het studiebureau, AWV en het gemeentebestuur. 

Wanneer de werken volgen is nog niet duidelijk.

ONZE MENSEN

Kamil zit samenwerking vrije tijd 
Druivenstreek voor

After work van Jong Vld #3040

Kamil Muyldermans



Om niet telkenmale de markt te moeten bevragen bij 
nieuwe wegeniswerken, hebben we een contract met 
standaardprijzen voor wegeniswerken afgesloten in de 
lente van deze legislatuur. De firma Hoogmartens zagen 
julie vermoedelijk in het straatbeeld: Kaalheide, A. 
Goossensstraat en de Limburg Stirumstraat (affrezen), 
Leuvensebaan, Smeysberg, de Peuthystraat en 
Dreefstraat  werden door deze firma opnieuw 
aangelegd. 
De keuze die we maakten om deze straten en de recente 
drie: Reniersstraat, de Limburg Stirumlaan en de 
Terlaenenstraat, aan te pakken hebben alles te maken 
met de staat van het wegdek en of er al dan niet 
recentelijk rioleringswerken uit te voeren zijn. Andere 
belangrijke parameters zijn het gebruik van de straat en 
de noodzakelijke nutswerken. Deze twee legislaturen 
hebben onze diensten er hard aan gewerkt om ons 
patrimonium in goede staat te houden. Dit is een 
belangrijke factor in de gemeentelijke financiële balans. 
Naast deze wegeniswerken bouwden we onder andere 
twee nieuwe scholen, een nieuwe bibliotheek, 
verrichtten we instandhoudingswerken in quasi alle 
openbare gebouwen, renoveerden we de kerk van Sint-
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Het gemeentelijk 
patrimonium

Na overleg met een delegatie van de dorpsraad van Sint-Agatha-
Rode hebben we beslist om de achterliggende tuinen  tussen 
huis Ter Dijle en de school aan te kopen.  Alzo wordt het mogelijk 
hier een publiek groene long te creëren waar tal van 
mogelijkheden zijn. De invulling ervan doen we , na het verlijden 
van de akte,  wederom met de dorpsraad.  De mogelijkheid tot 
aankoop werd de burgemeester aangeboden en deze unieke 
kans werd met beide handen gegrepen.  "We liggen aan de 
school, de zaal , Huis Ter Dijle met de Jerooms én de parking en 
we verbinden deze door een grote open ruimte. Ik ben al 
benieuwd naar het resultaat" stelt de burgemeester. 

Agatha-Rode en verledden we de openbare verlichting. 
Een resem rioleringswerken wachten nog op de nodige 
vergunningen en aanbestedingen, net zoals de door 
Vlaanderen gesubsidieerde ontharding van het 
Gemeenteplein.

Spring-tot-de-parking

François, Frederik, Rita en Nicole

Nieuw openbaar domein te Rooi

Wil je samen met ons bouwen aan een 
mooier Huldenberg en beter land?

Word dan nu lid van onze liberale partij voor vrijheid en 
vooruitgang via openvld.be!

Heb je vragen, opmerkingen en suggesties over het lokaal beleid?
Contacteer ons dan via info@openvldhuldenberg.be, Telefoon of 
Facebookpagina. Nationale vragen zijn welkom via info@openvld.be!

Volg ons op

Yasmin Fischer
Gemeenteraadslid
yasmin@
huldenberg.be
0483 50 a32 35

Ellen Camp
Bestuurslid
ellen@foilsolutions.eu
0473 57 39 53 

Frederik
Francois
Gemeenteraadslid
frederik_fancois@
yahoo.com
0479 64 70 68

Georges
Vanderlinden
Ere-burgemeester
Bestuurslid

André
Ronsmans
Bestuurslid
andre.ronsmans@
telenet.be

Jeroen Willems 
Bestuurslid, 
Regiovoorzitter
 jeroen@
landmetenwillems.be 
0479 58 56 95

Jef Verbist
voorzitter van 
gemeente- en OCMW-
raad
0492 15 04 59

Yannick
De Coster
Gemeente- en 
politieraadslid 
0472 25 25 92

Luc Decoster
BSCD Raadslid
mclouis656@
gmail.com
0466 68 53 37

Noël De  Clerck
Gemeenteraadslid
Bestuurslid
raymondedeceler-
ck121@gmail.com

Baptiste Donck 
Voorzitter Jong VLD 
Huldenberg 
bapdonck@
hotmail.com
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